
Obec Markvartice 

Z Á P I S 

 

z 8. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice, které se konalo dne 7. 11. 2019 

 od 19:00 do 19:35 hodin v kabinách sportovního areálu 

 

Zasedání Zastupitelstva obce (dále též jako „zastupitelstvo“) zahájil starosta obce Tomáš Renka (dále jako 
„předsedající“). 
Zasedání bylo řádně svoláno v souladu s ustanovením § 91 a § 93 zákona o obcích. Všem zvoleným členům 
byly zaslány pozvánky a zveřejnění bylo provedeno na úřední desce Obecního úřadu Markvartice a na 
webových stránkách obce. 

Zasedání Zastupitelstva obce byli přítomni: Tomáš Renka,  ing. Václav Kolman, Jiří Komárek, ing. Libor Kunte, 
ing. Petr Hodboď, ing. Jakub Nerad, Karel Hladík, Jaroslav Flieger 

 

Omluveni: 0 

Neomluveni: 0 

Předsedající konstatoval, že je přítomno 8 členů zastupitelstva (z celkového počtu 9 všech členů 
zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

 

 
01 – Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
 

            Předsedající určil jako zapisovatelku z jednání paní Petru Říhovou. 

Zastupitelstvo obce určuje jako ověřovatele zápisu pana Václava Kolmana a pana Jiřího Komárka. 

 
 
 

02 – Schválení doplněného programu 8. veřejného zasedání ZO 
 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplněný program 8. veřejného zasedání Zastupitelstva obce 
Markvartice  

Program: 

1) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

2) Schválení doplněného programu 8. zasedání ZO Markvartice 

3) Kontrola usnesení a činnost OÚ od minulého VZZO 

4) Rozpočtové opatření č. 5/2019 

5) Schválení dodatku č. 1 ke Stanovám Sdružení obcí Benešovska 

6) Schválení podání žádosti o finanční příspěvek na zmírnění dopadů kůrovcové kalamity 

7) Diskuze 

8) Závěr 
 

Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

Zasedání se řídí jednacím řádem schváleným 11. 11. 2010 

 

          03 – Kontrola usnesení a činnost OÚ od minulého VZZO 
 

           Zastupitelstvo obce bere na vědomí kontrolu a činnost OÚ od minulého VZZO. 
 

Rezignace p. Milichovský – nastoupení 1. náhradníka – rezignace zbylých náhradníků strany „Pro náš    
domov“ – rezignace 1. náhradníka – pokračujeme v osmi 



Představení nové ředitelky ZŠ a MŠ Markvartice paní Mgr. Magdy Petráškové a zástupce pana Mgr. 
Martina Drahoše 

Komunikace u nádraží – je hotová 

Komunikace u koupaliště – musí se ještě dodělat 
Dotace hasičárna – nebyla schválena 

Studie využití plochy B3 a B4 – viz. webové stránky – výstavba nových domů 

Předání hasičského auta – odhlášeno 

Pokračuje zafukování a připojování 
 

 

 

 

04 – Rozpočtové opatření č. 5/2019 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje Rozpočtové opatření č. 5/2019, které je přílohou tohoto usnesení. 

 

Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

05 – Schválení dodatku č. 1 ke Stanovám Sdružení obcí Benešovska 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje dodatek č. 1 ke Stanovám Sdružení obcí Benešovska. 
Jedná se o rozšíření členů SOB o obec Starý Šachov. 
 

Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

06 – Schválení podání žádosti o finanční příspěvek na zmírnění dopadů kůrovcové 
kalamity 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o finanční příspěvek na zmírnění dopadů kůrovcové 
kalamity. Ministerstvo zemědělství může poskytnout až 510,- Kč/m3 za období od 1. 10. 2017 do 31. 
12. 2018. 

 

Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

 

 

DISKUZE 

Jakub Nerad – ohledně dotace k hasičárně, proč jsme ji nedostali, je nějaký důvod, abychom se třeba 

                           příště ponaučili? 

p. starosta – důvod neznám, má to na starosti paní Mišejková, bude nás informovat 
Jakub Nerad – zhruba před 14 dny byla zábava od Svazu žen a byl tam problém se záchody, bylo to  
                          hodně cítit, bude se něco dělat se septikem OÚ, šlo by to nějak prověřit, abychom 

                          nedostali pokutu? 

p. Hodboď – celá stavba i přístavba je zkolaudovaná jako vybírací jímka,  
                        starý septik se zasypal, zůstal tam jenom jeden, ten novější, bylo by dobré ho  
                        častěji vybírat                                
p. starosta – záchody fungují, závadu jsme odstranili, jeden záchod byl zamčený, nepoužívá se a to byl  
                       ten problém, probrali jsme to s Terezou Göttlichovou a vše jí vysvětlili, co a jak  

                       má dělat, aby se to už neopakovalo, pozveme Fecido, aby se na to podívali a případně  
                       to vycucneme 



Jakub Nerad – mám jen strach, aby to ze septiku neutíkalo někam pryč… 

p. Vorlíček – proč se netopí v klubovně (hasiči), je tam zima a rosí se to tam… 

p. Renka – je to moje chyba, zapomněl jsem na to, moc se omlouvám, zítra to napravím… 

p. Renka – poděkování panu Koubkovi, který se dobrovolně ujal prací na pozemcích u nás v obci, 

                    letos jsme práce skončili, ale když bude mít příští rok chuť, tak budeme rádi, když 

                    bude pokračovat 

p. Koubek – dotaz ohledně výstavby nových domů, bude problém s vodou, je jí málo, máte to 

                       nějak spočítané? 

p. starosta – voda bude od Jakeše… rozšiřování měst a obcí bude víceméně pořád… 

p. Vorlíček – jak je to s tím kompostem nahoře, vyřešilo se to? 

p. starosta – já jsem to s tebou řešil 
p. Vorlíček – my to odvezeme, ale co s větvemi? 

p. starosta – ty větve se tam nechají…u toho hřbitova to nefunguje tak jak to má fungovat… 

                       musíme se pobavit se zastupiteli o možnosti, že by jsme to u hřbitova zavřeli a našli 
místo,  kam by jsme dali kontejner jenom na trávu a kdyby se náhodou někdo opovážil a dal tam   

                       větve, tak je lehce vyndáme. U hřbitova to není pod dohledem, kamery to nevyřeší. 
                       Ten kontejner byl nápad Vlasty Nerada, dali bychom ho k betonárce, tam máme kus  
                       pozemku, lidé by tam mohli přijet kdykoliv a ne v určené hodiny, chtěl bych aby k tomu  

                       byl volný přístup   
P. Kunte – je to škoda, tráva se dá využít i jinak, třeba do záhonů pod rostliny a myslím si, že tady  
                   nikdo nemá tak velkou zahradu, aby se musel trávy zbavovat 
p. Hakl – u hřbitova jsou balíky sena, chtělo by s tím něco udělat, jsou tam už dva roky… 

p. starosta – vím o tom, ale není to nějak velké množství 
p. Váňa – co máme za problém s vodojemem nahoře? 

p. starosta – neteče do něj voda… nateče tam zhruba 0,5 l za vteřinu, proto tam jezdí každý den  
                       cisterna 

    

 

 
 
 

 
   

           
 

Nakonec starosta obce poděkoval všem přítomným za účast  a pozval všechny na další ZO, které se 
bude konat 11. 12. 2019 

 

    

 

                                                                                                                                                                                                                    

Ověřovatelé zápisu                                                               Jaroslav Flieger, 

        

                                                                                     Jiří Komárek,  

 

 

Starosta      Tomáš Renka,   

 

Místostarosta      Ing. Libor Kunte, Ph.D. 

 

V Markvarticích dne 13. 11. 2019 

 



 

 


